Yan Chai Hospital Wong Wha San Secondary School Application for Secondary One Places (2025-2026) Application Guide

- 1. There will be 4 classes of Secondary One in **2025-2026** and the medium of instruction of most S1 classes will be English. Subjects offered include Chinese Language (using Putonghua as the teaching medium), English Language, Mathematics, Citizenship Economics and Society, History, Integrated Science, Information and Communication Technology, Music, Geography, Putonghua, Chinese History, Visual Art, Home Economics, Design and Technology and Physical Education.
- 2. Applicants have to be eligible to apply for the Secondary One Places Allocation in 2025-2026.
- 3. Admission Criteria:
 - Outstanding academic results with exemplary conduct and active participation in co-curricular activities as well as satisfactory interview/written examination performance.
- 4. Application Procedures:
 - a. The application forms can be obtained from our general office or downloaded from our website (http://www.ychwwsss.edu.hk). Our office hours are 9:00 a.m. 5:00 p.m. (Monday to Friday) and 9:30 a.m. to 12:00 noon (Saturday).
 - b. Completed application forms will be collected from **8 July to 9July** with copies of following documents:
 - i. Copy of Secondary School Places Allocation slip and Admission slip;
 - ii. Copy of Secondary One Choice of Schools Form;
 - iii. Copy of Primary 5 and Primary 6 Report Cards (ALL Semesters)
 - iv. A completed the Declaration Form on Collection and Use of Personal Data
 - c. Shortlisted applicants will be notified of the arrangements of the written tests by phone.
 - d. Successful applicants will be notified individually by phone. Applicants need not enquire about the application status.
- 5. The personal data collected will only be used for processing the application for Secondary One Places.
- 6. For enquiries, please contact us at 2706 0477.

<u>仁濟醫院王華湘中學</u> 2025-2026 學年中一候補學位申請須知

- 1. 本校於2025-2026學年開設四班中一。其中大部份班別均以英語為教學語言。中一級開設學科包括中國語文(以普通話授課)、英文、數學、公民、經濟與社會、歷史、綜合科學、資訊及通訊科技、音樂、地理、普通話、中國歷史、視覺藝術、家政、設計與科技、體育。
- 2. 申請人必須具備 2025 2026 學年中一統一派位資格。
- 3. 收生準則:
 - 良好成績、操行、面試/筆試表現及課外活動表現。

4. 申請手續:

- a. 中一候補學位申請表可於辦公時間內(星期一至五:上午九時至下午五時, 星期六:上午九時三十分至十二時)親臨本校校務處索取,或於本校網頁 下載,本校網址:http://www.ychwwsss.edu.hk。
- b. 收取申請表日期為7月8日(二)及7月9日(三),並請呈交下列文件:
 - i. 中學學位分配派位證及入學註冊證影印本
 - ii. 中學學位分配「中一派位選擇學校表格」影印本
 - iii. 小五及小六學校成績表副本
 - iv. 簽署個人資料收集及使用同意書
- c. 各項表現合乎要求者,會以電話通知筆試日期。
- d. 獲取錄學生將以電話個別通知,各申請人無須向學校查詢申請狀況。
- 5. 所有於申請程序中收取的個人資料,只用於與辦理申請入學有關之事宜。
- 6. 如有查詢,請致電2706 0477與本校聯絡。

| 收表日期: | 1 | 7 | / 2025 | (編號: |) |
|-------|---|---|--------|-----------|---|
| 似化口奶: | / | / | 1 2023 | (約冊5//汇 ・ |) |

仁濟醫院王華湘中學

Yan Chai Hospital Wong Wha San Secondary School 中一候補學位申請表(2025 - 2026)

Application Form for Secondary One Places (2025-2026)

第一部份 Part 1: 學生資料 Applicant's Information

備註:

Applicant's Recent Photo

相片

| 學生姓名 (英文) Name in English: | | (中文) Name in Ch | ninese : | —— 片 | | |
|---|-----------------------------|-------------------|------------------|---------------|--|--|
| 身份證號碼 HK ID No.: | () | 學生編號 ST | RN: | | | |
| 性別 Sex: 出生日期 Date of Birth | h: <u> </u> | / 月 MM / 至 | 年YY 出生地點 Pla | ace of Birth: | | |
| 住址 Home Address: | | | | | | |
| 電話號碼 Tel. No. (Home): | 電 | 子郵箱 Email | | | | |
| 過去三年曾就讀學校資料 Previous School | s Attended: | | | | | |
| 年度 Year | 年度 Year 學校名稱 Name of School | | | 年級 Class/Form | | |
| 2022 – 2023 | | | | | | |
| 2023 – 2024 | | | | | | |
| 2024 – 2025 | | | | | | |
| 自行分配學位所選學校資料:Details of | S1 Discretiona | | | | | |
| | | 學 | 學校名稱 Name of Sch | hool | | |
| 第一志願 (First Choice) | | | | | | |
| 第二志願 (Second Choice) | | | | | | |
| 獲派之學校(Secondary School Allocat | ted) | | | | | |
| 曾獲校內及校外獎項 Awards received: | | | | | | |
| | | | | | | |
| 特殊才能 Talents: | | | | | | |
| 對資訊科技學習的興趣及能力 Information Technology (IT) skills: | | | | | | |
| 就讀本校的兄弟姊妹姓名及班別 (如果) | □ | 旧年份) | | | | |
| Please provide information if the applicant has | | | | | | |
| 推薦人資料:(如適用) Referee (If any): | | | | | | |
| 姓名: | | 職位 | <u>:</u> | _ 聯絡電話: | | |
| | ¥ Parent / G | uardian Inform | ation | | | |
| 家長/監護人姓名 (英文)Name in English: | | | | ,: | | |
| 與學生關係 Relationship with Applicant:_ | 電記 | 活號碼 Tel. No. (Hom | ne): | | | |
| 手提電話號碼 Tel. No. (mobile): | | | | | | |
| 校方專用: | | | | 經辦人: | | |

Collection and Use of Personal Data

Purpose of Collection

- 1. The personal data provided by you in this form will only be used by the School for processing related matters of the Application for Secondary One Places for 2025 -2026.
- 2. The provision of personal data required by this form and during the processing of this form is obligatory. In the event that the required personal data is not provided, we may not be able to handle or further process the form.

Data User

The personal data you provide will be made available to designated persons working in the School.

Access to Personal Data

You have the right to request access to and correction of the personal data held by the School. Request for access or correction of personal data should be made in writing to the School at Yan Chai Hospital Wong Wha San Secondary School, 8 Tong Chun Street, Tseung Kwan O, N.T. Hong Kong.

| ☐ I have read, understand and agree | to the above terms and conditions. | |
|-------------------------------------|------------------------------------|------|
| | | |
| | | |
| Name of Parent/Guardian | Signature | Date |
| | | |

個人資料的收集及使用

收集個人資料的目的

- 1. 你在本表格提供的個人資料,只會供本校用於辦理 2025-2026 年度申請中一候補學位相關事宜。
- 2. 你必須按本表格的要求及於本校處理本表格的過程中提供個人資料。假如你沒有提供該等個人資料, 本校可能無法辦理或繼續處理相關申請。

資料使用者

你提供的個人資料會供本校指定人員閱覽。

查閱個人資料

你有權要求查閱及更正本校所持有關於你的個人資料。如需查閱或更正個人資料, 請以書面向本校提出

| 申請(地址:將軍澳唐俊街 8 號)。 | | | | | | | |
|------------------------|--------|----|--|--|--|--|--|
| □ 本人已閱讀、明白及同意以上的條款及細則。 | | | | | | | |
| | | | | | | | |
| | 簽署 | 日期 | | | | | |